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Zadeva: Predlog tarife o vrednosti točke za leto 2013 za plačilo na podlagi obvestila, za 
plačilo za uporabo radijskih frekvenc in za plačilo za uporabo elementov oštevilčenja 
(objava 18. 1. 2013)

 
V Združenju za informatiko in telekomunikacije (v nadaljevanju: ZIT) pri Gospodarski zbornici 

Slovenije smo preučili vnovičen osnutek predloga Tarife o vrednosti točke za leto 2013 za 

plačilo na podlagi obvestila, za plačilo za uporabo radijskih frekvenc in za plačilo za uporabo 

elementov oštevilčenja, ki je bil objavljen na spletni strani naslovnega organa dne 18. 1. 

2013. 

Kot izhaja iz predloga tarife, Agencija načrtuje povišanje vrednosti točke za obvestila ter za 

uporabo elementov oštevilčenja glede na vrednosti določene v letu 2012, prav tako pa je 

glede na prvotni osnutek predloga tarife (oktober 2012) razvidna spremenjena dinamika 

izpolnjevanja nekaterih zadanih nalog, ki jih Agencija ocenjuje kot prioritetne, ki naj bi se 

deloma financirali iz ugotovljenih presežkov, na kar je združenje že opozarjalo v preteklem 

javnem posvetovanju. Po preučitvi zapisanega, v ZIT izražamo pridržek do nekaterih 

utemeljitev (npr. zaposlovanje), prav tako menimo, da se glede na siceršnji trend, lahko tudi 

v letu 2013 pričakujejo presežki, kar bi bilo treba sicer upoštevati pri oblikovanju 

predmetnega osnutka predloga tarife. 

V ZIT se zavedamo kompleksnosti nalog, s katerimi se bomo soočili v letu 2013 ter v tem 

oziru podpiramo osnutek predloga tarife, vendar poudarjamo, da naj Agencija upošteva 

znana dejstva s katerimi se sooča realni sektor ter splošnim negativnim trendom 

slovenskega gospodarstva, katerega del je tudi telekomunikacijska panoga. V tem oziru ter 

upoštevanju, da gospodarstvo počasi stopa na pot okrevanja, vsekakor ne pričakujemo 

nadaljnjega poviševanja naših obveznosti v prihajajočem obdobju, kvečjemu nasprotno. 

Pozivamo tudi nadzorne organe, da podrobno spremljajo izpolnjevanje zadanih nalog, saj se 

lahko ob doslednem nadzoru izognemo situacijam, kot je predmetna. 

Za sodelovanje se priporočamo in vas lepo pozdravljamo. 

 

Dušan Zupančič 

Direktor ZIT 


